

# Bolderslev Lokalråd

Referat fra bestyrelsesmøde nr. 86 - torsdag den 18.01.2018 kl. 19:00

Fritidscentret mødelokale

På mødet deltog: Henning, Hans Peter, Brian, Kirsten, Lasse og Asta

Endvidere deltog Hans Petersen, Janne Rasmussen og Kasper Espersen under pkt. 4.

	Emne	Ansvar
1	<b>Valg af mødeleder</b> <i>Brian blev valgt</i>	
2	<b>Godkendelse af dagsorden</b> <i>Godkendt</i>	
3	<b>Godkendelse af referat møde nr. 85</b> <i>Godkendt med følgende bemærkning: Vedr. pkt. 7 – Markedsudvalgets generalforsamling er flyttet til den 13.3.2018.</i>	
4	<b>Udviklingsplan – Status og evt drøftelse af næste step (incl forberedelse af omfang/indlæg til generalforsamling)</b>  <i>Fra Aabenraa Kommune: Kasper Espersen orienterede om status kvo mht. til udviklingsplanen.</i>  <i>Fritidscentergruppen v. Hans: Gruppen for Grønne områder: v. Janne Bro/Sløjfen: v Eline Der var ingen bemærkninger fra ovennævnte.</i>  <i>Købmandsgruppen: v Janne /Brian Janne orienterede om status kvo.</i>	
5	<b>Nyt fra formanden og næstformanden</b> <b>Henning:</b> <i>1 Lokalrådet deltager i Aabenraa kommunes demens strategimøde 22,1,18. Henning og Janne Rasmussen deltager. 2 Vi arbejder videre med behov for cykelsti til Tinglev</i> <b>Hans Peter:</b> <i>Ingen bemærkninger</i>	<i>1.Henning og Janne 2. Henning</i>
6	<b>Åben for tilføjelser</b> <i>Ingen bemærkninger</i>	
7	<b>Årshjul gennemgang</b> <i>Blev gennemgået og rettet til</i>	<i>Asta</i>
8	<b>Generalforsamling 2018 – tredje planlægning 24.02.2018</b> <i>1 Annonce: Tinglev Ugeblad i uge 3 2 Øvrig annoncering: Plakater, Facebook, Hjemmeside, 3 Nyhedsbrev 4 Hjemmeside OK</i>	<i>1 OK 2 OK 3 virker ikke 4 OK</i>

	<p>5 Dirigent OK</p> <p>6 Hvem er på valg: Eline, Lasse, Kirsten</p> <p>7 Regnskab/Budget</p> <p>8 Evt. underholdning</p> <p>9 Evt. bespisning – morgenmad</p> <p>10 Lokalebestilling</p> <p>11 Stemmesedler - HP</p> <p>12 Formandens beretning</p> <p>13 Dagsorden</p>	<p>5 OK</p> <p>6</p> <p>7 Kirsten</p> <p>8 OK</p> <p>9 OK</p> <p>10 OK</p> <p>11 HP</p> <p>12 Henning</p> <p>13 Henning</p>
9	<p><b>Medlemskab – kampagne 2018 (Vejambassadører og status betalingservice)</b></p> <p>1 Nedsættelse af vejambassadør gruppe</p> <p>Det blev besluttet at afvente til næste år</p> <p>2 Betalingservice klar til prøvekøring</p>	<p>1 Pkt. til år</p> <p>2 Kirsten</p>
10	<p><b>Bosætning – opfølgning og drøftelse af ideen med videokonkurrence</b></p> <p>Henning havde en videofilm med som forslag til facebook.</p> <p>Filmen blev vist, godtaget og bliver lagt ud.</p> <p>Præmie 2 biografbilletter</p>	<p>Henning</p>
11	<p><b>Fastlæggelse af nyheder til hj.side mv</b> for de næste 4 uger</p> <p>Samt aftale indlæg til aktivitetsblad (Deadline 22/1)</p> <p>1 Video oplysning 20.1.</p> <p>2 Omtale om borgermødet omkring Midtpunktet – kun Aktivitetsblad</p> <p>3 Nyt om medlemskab –3. februar - + Aktivitetsblad</p> <p>4 Sidste nyt om områdefornyelse – Kun aktivitetsblad</p> <p>5 Generalforsamling før</p> <p>6 Generalforsamling efter</p>	<p>1 Henning</p> <p>2 HP</p> <p>3 Kirsten</p> <p>4 Brian</p> <p>5 Henning</p> <p>6 Henning</p>
12	<p><b>Næste møder</b></p> <p>Julefrokost 19/1 2018 fastlagt</p> <p>Lokalråds generalforsamling lørdag 24/2 2018 kl. 9.30</p> <p>Konstituerende møde 6.3.2018 kl. 19:00 + Kasper, Janne og Hans</p> <p>1 NB: Husk at korrigere deltagerantal til møderne hos Benno</p> <p>2 Bestilling af lokaler hos Benno</p>	<p>1 Henning</p> <p>2 Asta</p>
13	<p><b>Evt.</b></p> <p><b>Deltagelse i Foreningernes generalforsamling fra lokalrådet:</b></p> <p>21.2. Rideklubben - Brian</p> <p>26.2. Fritidscenter og BVU kl. 19 og 19:30 - HP</p> <p>13.3. Markedsudvalget – Henning og HP</p>	

Ref. Asta Danielsen